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ROMÂNIA 

CONSILIUL JUDEŢEAN COVASNA 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat cu ocazia lucrărilor şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna, on-

line pe platforma ZOOM, din data de 12 martie 2024, ora 10,00 

 

Tamás Sándor-Președintele Consiliului Județean Covasna 

Convocarea Consiliului Judeţean Covasna în şedinţă ordinară pentru astăzi, 12 

martie 2024, ora 10,00 s-a făcut în conformitate cu prevederile art. 178 alin. (1) precum și 

art. 134 alin. (1) lit. a) și alin. (5), coroborat cu art. 179 din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare, în baza Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Covasna nr. 165/06 

martie 2024, consilierii judeţeni fiind invitaţi prin adresa nr. 3984/06 martie 2024. 

 Proiectul ordinii de zi a şedinţei a fost adus la cunoştinţa publică în publicația 

„Observatorul de Covasna” și „Háromszék”. 

 

Îl rog pe domnul Sztakics István-Attila, secretarul general al județului, să facă 

prezența.  

Sztakics István-Attila: Stimate domnule Președinte, stimați consilieri județeni! 

La ședința de astăzi, sunt prezenți 26 de consilieri județeni din cei 30 în funcţie, 

lipsesc consilierii Calinic Sabin, Muntean Felicia-Maria, Orbán Miklós și Vargha 

Mihály-Béla, respectiv este prezent și Președintele Consiliului Județean Covasna, deci în 

total sunt 27 de persoane cu drept de vot. 

Tamás Sándor: Mulţumesc. 

Constat că sunt îndeplinite condiţiile cerute de lege pentru convocarea 

consiliului, şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 26 de consilieri judeţeni în 

funcţie și Președintele Consiliului Județean Covasna, deci în total sunt 27 de persoane 

cu drept de vot, drept urmare declar deschise lucrările şedinţei Consiliului Judeţean 

Covasna. 

 

La lucrările şedinţei de astăzi participă de drept secretarul general al judeţului, 

iar în calitate de invitaţi participă:  

- Dl. locotenent colonel Simtea Adrian – inspector șef, Inspectoratul pentru 

Situații de Urgență ,,Mihai Viteazul” al Judeţului Covasna; 

- directorii executivi/ directorii executivi adjuncţi ai direcţiilor şi şefii 

serviciilor/ compartimentelor de specialitate din cadrul aparatului de 

specialitate al Consiliului Judeţean Covasna; 

- reprezentanţii mass-media. 

 

Procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna din data de 

15 februarie 2024, a fost făcut public, a putut fi studiat pe site-ul Consiliului Judeţean 

Covasna www.cjcv.ro, respectiv la sediul Consiliului Judeţean Covasna, în vederea 

formulării eventualelor contestaţii la conţinutul acestuia. 

http://www.cjcv.ro/
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Vă consult, dacă aveţi obiecţii la conţinutul procesului-verbal? 

 

Nefiind, supun la vot procesul-verbal al şedinţei menţionate mai înainte. 

 

Vă rog dacă votați contra sau vă abțineți să semnalați și prin voce tare nu numai 

prin ridicarea mâinii.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 27 de voturi s-a aprobat procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului 

Judeţean Covasna din data de 15 februarie 2024. 

 

La fel Procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna din 

data de 29 februarie 2024, a fost făcut public, a putut fi studiat pe site-ul Consiliului 

Judeţean Covasna www.cjcv.ro, respectiv la sediul Consiliului Judeţean Covasna, în 

vederea formulării eventualelor contestaţii la conţinutul acestuia. 

 

Vă consult, dacă aveţi obiecţii la conţinutul procesului-verbal? 

 

Nefiind, supun la vot procesul-verbal al şedinţei menţionate mai înainte. 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 27 de voturi s-a aprobat procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului 

Judeţean Covasna din data de 29 februarie 2024. 

 

Stimaţi consilieri, 

Cunoaşteţi proiectul ordinii de zi, iar materialele şedinţei de astăzi v-au fost puse 

la dispoziție în format electronic pe site-ul oficial al Consiliului Judeţean Covasna.  

 

 Astfel, în proiectul ordinii de zi avem înscrise următoarele probleme: 

1. Proiect de hotărâre privind modificarea Contractului de parteneriat pentru 

constituirea consorțiului pentru învățământ dual ,,SEPSI DUAL’’ și a Acordului 

de parteneriat pentru implementarea proiectului de finanțare „Înființarea unui 

campus pentru învățământul dual în municipiul Sfântu Gheorghe”, încheiate 

între Municipiul Sfântu Gheorghe, Județul Covasna, Universitatea Babeș-Bolyai, 

Liceul Tehnologic Puskás Tivadar, Liceul Economic Berde Áron, Liceul 

Tehnologic ,,Constantin Brâncuși’’, Bertis S.R.L., Compact S.R.L., Imperial Hotel 

Management S.R.L., OTP Bank Romania S.A., Gospodărie Comunală S.A., Pro-

Vitam S.R.L., Inter Domo S.R.L., Tega S.A. și Hotel Hostel Park S.R.L.; 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosință gratuită Inspectoratului 

pentru Situații de Urgență „Mihai Viteazul” al Județului Covasna a unui bun 

mobil aflat în domeniul privat al județului Covasna;  

3. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Covasna nr. 

39/2024 privind “Elaborarea hărților de risc natural pentru cutremure și alunecări 

http://www.cjcv.ro/
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de teren, pentru un număr de 21 teritorii administrative ale județului 

Covasna, respectiv orașele Baraolt, Covasna, Întorsura Buzăului și comunele 

Barcani, Sita Buzăului, Bățani, Bodoc, Brăduț, Brețcu, Hăghig, Ilieni, Lemnia, 

Malnaș, Poian, Sânzieni, Turia, Valea Crișului, Vâlcele, Vârghiș, Zagon și Valea 

Mare”; 

4. Diverse 

 

Înainte de aprobarea ordinii de zi, vă informez că, toate proiectele de hotărâri 

au fost avizate favorabil în comisiile de specialitate.  

 

Vă consult dacă aveţi observaţii la proiectul ordinii de zi? 

Nu sunt. 

Supun aprobării proiectul ordinii de zi al şedinţei de astăzi. 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 27 de voturi s-a aprobat ordinea de zi a şedinţei de astăzi. 

 

Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să fac câteva precizări, şi 

anume: 

1.) – potrivit art. 228 alin. (1) și (2) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, nu pot 

lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în 

problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să 

anunţe înainte de începerea dezbaterilor interesul personal pe care-l au în problema 

respectivă. 

2.) - pentru adoptarea proiectului de hotărâre de la punctul 3 este necesar votul 

majorităţii consilierilor prezenți la ședință. 

– pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 1 și 2 este necesar votul 

majorităţii consilierilor în funcție.  

 

Se intră în dezbaterea ordinii de zi. 

 

La primul punct al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

modificarea Contractului de parteneriat pentru constituirea consorțiului pentru 

învățământ dual ,,SEPSI DUAL’’ și a Acordului de parteneriat pentru implementarea 

proiectului de finanțare „Înființarea unui campus pentru învățământul dual în 

municipiul Sfântu Gheorghe”, încheiate între Municipiul Sfântu Gheorghe, Județul 

Covasna, Universitatea Babeș-Bolyai, Liceul Tehnologic Puskás Tivadar, Liceul 

Economic Berde Áron, Liceul Tehnologic ,,Constantin Brâncuși’’, Bertis S.R.L., Compact 

S.R.L., Imperial Hotel Management S.R.L., OTP Bank Romania S.A., Gospodărie 

Comunală S.A., Pro-Vitam S.R.L., Inter Domo S.R.L., Tega S.A. și Hotel Hostel Park 

S.R.L.; 

 

Este vorba despre o modificare pentru că OTP Bank Romania S.A. ne-a anunțat 

că nu mai dorește să participe la acest consorțiu și fiecare la rândul lui trebuie să adopte 

această modificare.  
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Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi 

completări, probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul doi al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea dării în folosință gratuită Inspectoratului pentru Situații de Urgență „Mihai 

Viteazul” al Județului Covasna a unui bun mobil aflat în domeniul privat al județului 

Covasna; 

 

Acest bun mobil este o ambulanță SMURD tip B2 4X4 marca Merceses-Benz, pe 

care am cumpărat-o nu demult prin licitație publică. Valoarea autospecialei este de 712 

mii de lei și a fost cumpărată din banii proveniți din sponsorizare de la Societatea HS 

Timber Productions S.R.L. și din bugetul nostru propriu. 

Autospeciala se află deja la Inspectoratul pentru Situații de Urgență „Mihai 

Viteazul”, iar acum trecem la predarea juridică, în folosință gratuită.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul trei al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Covasna nr. 39/2024 privind “Elaborarea 

hărților de risc natural pentru cutremure și alunecări de teren, pentru un număr de 21 

teritorii administrative ale județului Covasna, respectiv orașele Baraolt, Covasna, 

Întorsura Buzăului și comunele Barcani, Sita Buzăului, Bățani, Bodoc, Brăduț, Brețcu, 

Hăghig, Ilieni, Lemnia, Malnaș, Poian, Sânzieni, Turia, Valea Crișului, Vâlcele, Vârghiș, 

Zagon și Valea Mare”; 

 

Îl rog pe domnul vicepreședinte Jakab István-Barna să ne prezinte despre ce este 

vorba. 

Jakab István-Barna: În luna ianuarie a trebuit foarte urgent să depunem un 

proiect ca să obținem o finanțare de 600 de mii de lei pentru realizarea hărților de risc 

natural pentru cutremure și alunecări de teren. 
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Imediat după ce am depus, am adoptat o hotărâre, iar acum ministerul ne-

a rugat să modificăm hotărârea și să clarificăm pentru ce U.A.T.-uri facem hărți de risc 

de cutremure și pentru ce U.A.T.-uri facem hărți de risc de alunecări de teren. 

Acum clarificăm că pentru 5 U.A.T.-uri, practic pentru toate orașele vom face 

hărți de risc pentru cutremure și pentru 21 de U.A.T.-uri, a-șa cum am adoptat și în 

prima hotărâre, facem hărți de risc pentru alunecare de teren. 

Practic, din asta constă modificarea. 

Mulțumesc! 

Tamás Sándor: Mulțumim! 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul patru al ordinii de zi avem cuprins Diverse. 

 

Vă consult dacă aveți probleme de discutat în cadrul punctului Diverse? 

Nu sunt. 

Doresc să vă anunț că, cel mai în ultima săptămână din luna martie o să mai 

avem o ședință. 

Dacă nu vor fi prea multe puncte pe proiectul ordinii de zi o să ținem on-line, iar 

dacă vor fi mai multe atunci vom ține cu prezența fizică, dar o să vă anunțăm din timp. 

 

Am dezbătut şi am hotărât în problemele înscrise pe ordinea de zi. 

Vă mulţumesc pentru participarea la ședință.  

Închid ședința! 

 

Preşedinte,  Secretar general al judeţului Covasna, 

TAMÁS Sándor SZTAKICS István-Attila 


